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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2018/19:934 Minskat antal remissinstanser 

Regeringens försök till att implementera vapendirektivet innebär att man 
verkligen måste lyssna in de personer och instanser som blir berörda av 
förslaget. När man skickar ut hela förslaget på remiss igen måste självklart alla 
berörda få en ny möjlighet att yttra sig.

Enligt uppgifter har regeringen vid den senaste remissrundan i stället minskat 
antalet remissinstanser från drygt 80 till endast ca 20 remissinstanser. Bland 
annat valdes tydligen Försvarsmakten bort i den remissrundan. 

Min fråga till statsrådet Mikael Damberg är därför följande:

 

Varför minskade man antalet remissinstanser? 

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-08-30
Besvaras senast
2019-09-13


